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P R O T O K Ó Ł Nr XXXV/2017 

z obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 27 lutego 2017 roku  

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
 10

. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 11 radnych, co stanowi 73 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. – Jacek Chudy  

Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych i Narkomani – Barbara Gradowicz  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

7. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

8. Uchwała Nr 199/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni na rok 2017. 

9. Uchwała Nr 200/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni 

na rok 2017. 

10. Uchwała Nr 201/XXXV/2017 w sprawie projektu uchwały w przedmiocie dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

11. Uchwała Nr 202/XXXV/2017 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postepowaniu 

rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Blachownia 

dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

kryterium. 

12. Uchwała Nr 203/XXXV/2017 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych i przedszkoli publicznych w zespołach szkolno-

przedszkolnych, dla których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów 

każdemu kryterium. 

13. Uchwała Nr 204/XXXV/2017 w sprawie: zmiany Uchwały Nr 188/XXXII/2016 Rady Miejskiej                       

w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 r. 
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14. Uchwała Nr 205/XXXV/2017 w sprawie: zmiany Uchwały Nr 189/XXXII/2016 Rady Miejskiej  

w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017 rok. 

15. Uchwała Nr 206/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości położonej w Łojkach                     

przy ul. Długiej 30. 

16. Uchwała Nr 207/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia: Planu zrównoważonej mobilności miejskiej 

dla Gminy Blachownia. 

17. Sprawozdanie za rok 2016 z działalności Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

18. Sprawozdanie za rok 2016 z działalności Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

19. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XXXIV. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni 

na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 2017. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie projektu uchwały w przedmiocie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postepowaniu rekrutacyjnym 

do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Blachownia dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego 

do przedszkoli publicznych i przedszkoli publicznych w zespołach szkolno-przedszkolnych, dla 

których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 188/XXXII/2016 Rady Miejskiej                       

w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 189/XXXII/2016 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2017 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości położonej w Łojkach                     

przy ul. Długiej 30. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia: Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla Gminy 

Blachownia. 

18. Przedstawienie sprawozdania za rok 2016 z działalności Komisji Budżetu, Infrastruktury, 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz z działalności Komisji Polityki 

Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

19. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

 

 

 



3 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XXXV Sesji przywitała 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 9 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowa- 

nie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk – przedstawiła porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie 9 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 9 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk prosiła o usprawiedliwienie nieobecności na dzisiejszej sesji 

Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Sebastiana Cierpiała i Radnego Jacka Roguta. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecni w dniu 

23.02.2017: Radnego Sebastiana Cierpiała. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie nieobecni na posiedzeniu 

Komisji w dniu 23.02.2017 r. Radnego Pawła Pydy.  

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 9 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji nr XXXIV/2016 z dnia 31 stycznia 2017 roku został przyjęty jednogłośnie 

 – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 9 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków).  

Radny Cezary Osiński (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 9 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacje stanowią załącznik do protokołu). 

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu.  

 

W tym puncie na sesje przybyła Radna Irena Popczyk.  

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 7. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że poza bieżącą pracą uczestniczyła 

w posiedzeniach Rady i uroczystościach organizowanych na terenie naszej Gminy: 
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1. W dniu 4 i 5 lutego br. kibicowała sportowcom podczas VIII Turnieju Piłki Nożnej Halowej 

„Zima Orlika Cup 2017”. 

2. 17 lutego br. w Miejskim Domu Kultury przyglądała się i oceniała uczestnikom 

II Integracyjnego Festiwalu Piosenki Wszelakiej. 

3. 18 lutego br. w Filharmonii Częstochowskiej wręczono Statuetki Starosty Częstochowskiego „Za 

zasługi dla powiatu” wśród osób nominowanych w „Kategorii pomoc społeczna” znalazła się Pani 

Małgorzata Patyk Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Ad pkt. 8 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Przycięcia drzew przy ul. Kubowicza 2 i 4 i w kierunku nowego ryneczku oraz przy 

ul. Sportowej (blok nr 2, 4, 6), ponieważ gałęzie utrudniają przejście przechodniom. 

2. Przeprowadzenia inspekcji sanitarnej przy ul. Ks. Kubowicza 8 i 6. 

3. Sprawdzenia przyczyn zapadania się asfaltu przy bloku nr 6. 

4. Położenia nowej nakładki asfaltowej przy ul. Ks. Kubowicza 6 i 8 za murowanymi budynkami 

ryneczku. 

 

W tym puncie na sesje przybyła Radna Beata Matuszewska. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Radny Henryk Kania złożył interpelacje w sprawie: 

1. Podcięcia drzew przy ul. Leśnej i ul. Klonowej (od strony lasu), ponieważ liście i gałęzie drzew 

spadają na posesje mieszkańców. 

2. Przyspieszenia remontu dróg po okresie zimowym szczególnie ulicy przy Przychodni Lekarskiej 

„BLAMED”. 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Naprawy dziur przy ulicy Konopnickiej po okresie zimowym (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

2. Wykonania oświetlenia ulicy Częstochowskiej, ponieważ jest to zadanie Gminy (powołał się na 

prawo energetyczne i samorządowe).  

Zaproponował zaktualizowanie projektu i zabezpieczenie na ten cel środków w budżecie oraz 

realizację zadania w kilku etapach.   

W tej kwestii składał kilka interpelacji. 

3. Oświetlenia przy ul. Pięknej w Trzepizurach w miejscu gdzie była budowana stacja wysokiego 

ciśnienia PSG Zabrze).   

4. Naprawy mostka przy ul. Pięknej w Trzepizurach, który uległ zniszczeniu (interpelacja                       

w załączeniu do protokołu). 

5. Spowodowania ograniczenia prędkości na ul. Wspólnej, ponieważ wysepki, które zostały 

zamontowane nie spełniają swojej roli. Przy drodze znajduje się szkoła  

 

Radny Tomasz Rećko złożył interpelacje w spawie: 

1. Niebezpiecznych psów wałęsających się w okolicy ulicy Górniczej i ulicy Piastów prosił 

o interwencje w tej sprawie (interpelacja w załączeniu do protokołu).  

2. Uzupełnienia oświetlenia ulicznego na wysokości posesji nr 6. Zamontowania lampa wpłynie na 

poprawę bezpieczeństwa mieszkańców (interpelacja w załączeniu do protokołu).  

3. Montażu lustra drogowego na skrzyżowaniu ulicy Piastów z ulicą Prusa. Samochody parkujące 

przy sklepie zasłaniają wyjazd z ul. Prusa (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Paweł Hreczański złożył interpelacje w sprawie: 

1. Naprawy i przeglądu ulic gruntowych po okresie zimowym, ponieważ poruszanie się po tych 

drogach jest bardzo ograniczone. 

2. Zawieszania tabliczki informacyjnej z nazwą ulicy Wspólnej, która została zerwana. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 
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1. Upubliczniania informacji na stronienie BIP Urzędu o wszczęciu postępowań publicznych, 

których wartość nie przekracza wyrażonej w złotych polskich równowartości 30 tyś. euro. 

Podmioty gospodarcze, które prowadzą działalność na terenie naszej gminy nie mają żadnych 

informacji w zakresie zamówień o niskiej wartości, jakie realizuje Gmina Blachownia. Prosiła 

również o zamieszczanie informacji o wynikach postępowań.  

2. Uprzątnięcia ulic z zalegającego piasku po sezonie zimowym (najlepiej przed Świętami 

Wielkanocnymi). 

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni na rok 2017. 

 

Uchwała Nr 199/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni na rok 2017 została podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 2017. 

 

Uchwała Nr 200/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 

2017 została podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie projektu uchwały w przedmiocie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 201/XXXV/2017 w sprawie projektu uchwały w przedmiocie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego została podjęta jednogłośnie: 11 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postepowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Blachownia dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia 

kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 202/XXXV/2017 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postepowaniu 

rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Blachownia dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium została 

podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

publicznych i przedszkoli publicznych w zespołach szkolno-przedszkolnych, dla których Gmina 

Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 203/XXXV/2017 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych i przedszkoli publicznych w zespołach szkolno-

przedszkolnych, dla których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów 

każdemu kryterium została podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 188/XXXII/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 

r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 204/XXXV/2017 w sprawie: zmiany Uchwały Nr 188/XXXII/2016 Rady Miejskiej                       

w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 r. została podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 
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Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 189/XXXII/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 

r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 205/XXXV/2017 w sprawie: zmiany Uchwały Nr 189/XXXII/2016 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017 rok została podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości położonej w Łojkach przy ul. Długiej 30. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 206/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości położonej w Łojkach 

przy ul. Długiej 30 została podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 17 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia: Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla Gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Loręcki poinformował, że 

w projekcie uchwały popełniono błąd pisarski:  na str. 75 Planu Mobilności Miejskiej są wymienione 

zadania, które wpływają na bezpieczeństwo ruchu i w jednym z tych zadań nr 2.3 budowa wysp 

azylowych ul. Wielkoborska w Starej Gorzelni popełniono błąd polegający na wpisaniu „Celem 

zadania jest poprawa bezpieczeństwa oraz spowolnienie ruchu na ul. Piastów w Blachowni” 

wprowadzono zmianę, ponieważ chodziło o ul. Wielkoborską w Starej Gorzelni.  

Poprawka została naniesiona do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 207/XXXV/2017 w sprawie przyjęcia: Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla 

Gminy Blachownia została podjęta jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił sprawozdanie za rok 2016 z działalności 
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Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił sprawozdanie za rok 2016 z działalności 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).   

 

Ad pkt. 19 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk w tym punkcie poruszyła kwestię wniosku Prezesa 

Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Ziemi Łojkowskiej w sprawie planowanej inwestycji lokalizacji 

składowiska odpadów przez Firmę EKOTOP.  

Podczas posiedzenia Komisji Budżetu Radni większością głosów zdecydowali, żeby tą sprawą się nie 

zajmować, by wypracować nowe stanowisko.  

Wszystkie dokumenty Radni (na wniosek) otrzymali po posiedzeniu Komisji.  

Ponadto na Komisji wnioskowali, aby na dzisiejszej sesji nie odpowiadać na pismo, radni chcą się nad 

tą sprawa pochylić. 

 

Radny Tomasz Czech poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty członkowie Komisji 

zdecydowali o przyjęciu stanowiska z niewielką poprawką.  

Złożył wniosek, aby na dzisiejszej sesji przedyskutować i podjąć stanowisko. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poddała pod głosowanie wniosek, który został przyjęty 

większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk prosiła o wprowadzenie zmiany w treści projektu stanowiska 

zgodnie z sugestią Komisji i Oświaty - bez drugiego akapitu w uzasadnieniu.  

Treść uzasadnienia: 

„Do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynął wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Ziemi 

Łojkowskiej w sprawie planowanej lokalizacji składowiska odpadów niebezpiecznych przez firmę 

EKOTOP. 

W myśl przepisów art. 30 i 31 ustawy z dnia 8 sierpnia 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 

z 2016 r., poz. 446 z późn.zm.) właściwym do rozpatrzenia wniosek jest Burmistrz Blachowni.  

Wobec powyższego na podstawie art. 243 k.p.a., przedmiotowy wniosek należało przekazać 

do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni.” 

Radny Tomasz Czech prosił o zmianę tytułu stanowiska „w sprawie rozpatrzenia wniosku Prezesa 

Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Ziemi Łojkowskiej, a zarazem Sołtysa Łojek” 

 

Radny Cezary Osiński zapytał, dlaczego pomimo ustaleń na posiedzeniu Komisji Budżetu wniosek 

będzie rozpatrywany? Uważa, że radni powinni być poinformowani, że stanowisko będzie 

rozpatrywane na dzisiejszej sesji. Mieli za mało czasu na zapoznanie się z dokumentami 

i wypracowanie stanowiska. Poinformował, że część radnych napisze osobiści do Pani Minister.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poddała pod głosowanie wniosek Radnego Tomasza Czech 

dotyczący zmiany tytułu projektu stanowiska, który został przyjęty większością głosów w stosunku 

10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił treść stanowiska: 

 

„STANOWISKO Nr 1/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 27 lutego 2017 roku 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Prezesa Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Ziemi Łojkowskiej, 

a zarazem Sołtysa Łojek 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia Na Rzecz 

Rozwoju Ziemi Łojkowskiej przesłanego przez Kancelarię Prezesa Rady Ministrów pismem 
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DSO.SWA.571.658.2017.GSW z dnia 19 stycznia 2017 roku zgodnie z art. 243 k.p.a ustawy z dnia 14 

czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2016 r., poz. 23 z póź. zm.) 

przekazuje sprawę do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni zgodnie z kompetencjami. 

Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania Wnioskodawcy oraz Kancelarię Prezesa Rady Ministrów o przekazaniu wniosku 

do właściwego organu i poinformowania o podjętym stanowisku wraz z uzasadnieniem. 

U ZA S A D N I E N I E 

Do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynął wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Ziemi 

Łojkowskiej w sprawie planowanej lokalizacji składowiska odpadów niebezpiecznych przez firmę 

EKOTOP. 

W myśl przepisów art. 30 i 31 ustawy z dnia 8 sierpnia 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. 

Dz. U. z 2016 r., poz. 446 z późn.zm.) właściwym do rozpatrzenia wniosku jest Burmistrz Blachowni.  

Wobec powyższego na podstawie art. 243 k.p.a., przedmiotowy wniosek należało przekazać 

do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni.” 

Stanowisko zostało przyjęty większością głosów w stosunku 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje 

radnych:   

 

Radnym w sprawie interpelacji dotyczących przycięcia drzew odpowiedziała, że na terenie gminy 

trwają cięcia pielęgnacyjne drzew. Część interpelacji została uwzględniona, pozostałe zostaną 

wykonane, jeżeli znajdą się wolne środki. 

 

Radnemu Henrykowi Kani w kwestii podcięcia drzew przy ul. Leśnej i ul. Klonowej (od strony lasu) 

wyjaśniła, że teren należy do Lasów Państwowych i w tej sprawie zostanie wystosowane pismo do 

Nadleśnictwa. 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

1. Przeprowadzenia inspekcji sanitarnej przy ul. Ks. Kubowicza 8 i 6 odpowiedziała, że w miarę 

posiadania wolnych środków inspekcja zostanie zlecona w celu ustalenia zalegania wody. 

2. Położenia nowej nakładki asfaltowej przy ul. Ks. Kubowicza 6 i 8 wyjaśniła, że remont drogi 

będzie bardzo kosztowny, postaramy się wykonać w etapach. 

 

Radnym w sprawie remontów dróg odpowiedziała, że w miesiącu marcu będzie objazd dróg mający 

na celu doprowadzenie do inwentaryzacji wszystkich ubytków. Z remontem i sprzątaniem ulic trzeba 

zaczekać, ponieważ w marcu może spaść śnieg i drogi mogą być posypywane piaskiem. 

Przed Świętami Wielkanocnymi ulice zostaną posprzątane. Ubytki w jezdniach w miarę możliwości 

załatane.   

Na ulicy Konopnickiej w piątek pracownicy interwencyjni największe ubytki łatali frezem. 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie wykonania oświetlenia ulicy Częstochowskiej 

odpowiedziała, że jeżeli będą oszczędności w budżecie należałoby wykonać aktualizację projektu 

oświetlenia w tym roku i ewentualnie podzielić wykonanie na etapy.  

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu i Radnemu Tomaszowi Rećko w sprawie uzupełnienia 

oświetlenia ulic wyjaśniał, że jest spora lista lamp, których brakuje. W miarę posiadanych środków 

lampy będą sukcesywnie uzupełniane. Nie można tego zrobić jednorazowo, ponieważ są to spore 

koszty.  

 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie naprawy mostka przy ul. Pięknej w Trzepizurach, 

odpowiedziała, że zostanie zlecona dokumentacja projektowa na remont mostka.  
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Przewodniczącej Rady Miejskiej Edycie Mandryk w sprawie upubliczniania informacji 

o wszczęciu postępowań publicznych, których wartość nie przekracza 30 tyś. euro odpowiedziała, że 

są zamieszczane wszystkie zapytania ofertowe dotyczące projektów realizowanych w ramach 

projektów unijnych. W miarę możliwości zamieszczane będą na naszej stronie internetowej pozostałe 

zapytania ofertowe.  

 

Radnemu Tomaszowi Rećko w spawie: 

1. Niebezpiecznych psów wałęsających się w okolicy Górniczej i ulicy Piastów poinformowała, że 

interpelacja zostanie przekazana do ZMK i działania w tej kwestii zostaną podjęte.  

2. Montażu lustra drogowego na skrzyżowaniu ulicy Piastów z ulicą Prusa odpowiedziała, że 

interpelacja zostanie przekazana do Powiatowego Zarządu Dróg w Częstochowie, ponieważ jest to 

droga powiatowa.  

 

Ad pkt. 20 

Radny Marek Kułakowski prosił o przyjrzenie się lustrom drogowym, ponieważ niektóre błędnie 

pokazują odległość samochodów do skrzyżowania. 

 

Radny Cezary Osiński prosił o uzupełnienie brakujących zarządzeń na BIP-e. 

 

Radny Henryk Kania wnioskował o wydanie na przyszły rok przez Zarząd Mieniem Komunalnym 

książeczek wpłat za śmieci, w których będą zamieszczone numery kont oraz dane osób wpłacających, 

ponieważ obecnie wydane książeczki tych danych nie posiadają jest to duże utrudnienie dla 

wpłacających. 

 

Radna Irena Popczyk zapytała czy sprawie wycięcia drzew przy Przedszkolu w Łojkach została 

podjęta decyzja? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformował, że wniosek został przekazany 

pracownikom, musimy się zastanowić jak to wykonać. 

 

Radna Beata Matuszewska zwróciła się z prośbą o wysypanie tłuczniem ulic: Kruczej, Tartakowej, 

Bocianiej Wroniej, Żurawiej oraz Narcyzowej, w celu utwardzenia, ponieważ po roztopach są bardzo 

duże dziury. 

Ponad to prosiła o uprzątnięcie z igliwia i liści ulicy Kościuszki.  

 

Sołtys Łojek Magdalena Maciążka w imieniu mieszkańców prosiła o przeznaczenie nieruchomości 

przejętej w Łojkach na inne cele niż mieszkania socjalne (pismo w załączeniu do protokołu). 

Ponadto zapytała jak można się ubiegać o środki finansowe z Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

 

Mieszkaniec Blachowni pytał, kiedy będzie nagłośnienie na sesji? 

 

Małgorzata Olszewska P.P.H.U. przedstawiła treść wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

w sprawie wniosku złożonego do Rady Miejskiej w Blachowni w dniu 13.12.2016 r. dotyczącego 

podjęcia uchwały o wydzierżawienie lokalu w Łojkach przy ul. Długiej 50 na 20 lat bezprzetargowo 

z uwagi na równe traktowanie z NZOZ BLAMED (treść wezwania w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt. 21 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXXV sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


